

《单词百科:osteomyelitis是什么意思?osteomyelitis怎么发音?osteomyelitis的解释和用法》

英语单词osteomyelitis是什么意思?osteomyelitis怎么读?osteomyelitis怎么发音?简答网为您整理了osteomyelitis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



osteomyelitis怎么读

osteomyelitis的读音:[st ma 'la t s]

osteomyelitis的意思

1、n.骨髓炎;

osteomyelitis的双语例句

1、Objective To study The value of CT in diagnosing acute osteomyelitis.

目的研究CT在急性骨髓炎诊断中的价值.

2、Acute osteomyelitis was frequently misdiagnosis by soft tissue inflammation or carcinomas.

目的:了解急性化脓性骨髓炎临床误诊特点.

3、Treatment of Vertebral Osteomyelitis by Radical Debridement and Stabilization Using Titanium Mesh Cages.

彻底清创应用钛(网)笼固定治疗椎体骨髓炎.

4、There were 14 cases hematogenous osteomyelitis and 53 cases of traumatic osteomyelitis.

其中血源性骨髓炎14例,创伤性骨髓炎53例.

5、Objective : To discuss the characteristics of the soft tissue change in patient with early acute osteomyelitis.

目的:认识和探讨早期急性骨髓炎软组织变化的特点.

6、Other infections: otitis media , osteomyelitis, sepsis, peritonitis and post-operative infection, and so on.

皮肤和软组织感染: 疖、脓肿、蜂窝组织炎、伤口感染、腹内脓毒症等.

7、To osteomyelitis, diabetes, liver cirrhosis, cancer have the good curative effect.

对骨髓炎、糖尿病、肝硬化、癌症均有较好疗效.

8、Objective To determine the value of MRI in the diagnosis of vert eb ral osteomyelitis.

目的确定mri对脊椎骨髓炎的诊断价值.

9、Osteomyelitis induced by Salmonella species was less common in the literature.

由沙门杆菌造成的骨髓炎在文献上较少被提及.

10、Methods: We treated 8 cases with chronic osteomyelitis by free vascularized Greater omentum grafting.

方法本组8例慢性骨髓炎患者采用吻合血管的游离大网膜移植治疗.

11、The patient's osteomyelitis resolved completely and she had good bone fusion.

钦金属材质更有利于术后的磁振摄影追踪,实为此类颈椎感染病患的最佳选择.

12、Conclusion: These cases of Osteomyelitis all were primary chronic osteomyelitis.

结论: 本组成人骨盆骨髓炎病例均为原发性慢性骨髓炎.

13、To explore imaging characteristics and the value of CT and MRI in diagnosis of jaws osteomyelitis.

目的:探索颌骨骨髓炎的CT和MRI征象特点和其在颌骨骨髓炎中的应用价值.

14、Result: Fu Gu Ju Gao has distinctive effect on chronic suppurative osteomyelitis infected by Staphylococcus aureus.

结果: 附骨疽膏对感染化脓性骨髓炎有显著的治疗作用.

15、Frontal osteomyelitis induced by sinusitis is the most frequent clinical presentation.

额窦炎导致额骨骨髓炎通常会破坏额骨及额窦的结构,这是临床上常见的现象.

以上是简答网为您整理的osteomyelitis怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于osteomyelitis的用法、osteomyelitis的释义、osteomyelitis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/osteomyelitis>